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PROTOKÓŁ    Nr  X/2007 
z Sesji Rady Gminy Rybno odbytej w dniu 06 listopada  2007 roku 

 w Sali Konferencyjnej Urzędu Gminy Rybno pod przewodnictwem 

Pana  Mariana  Ligmana – Przewodniczącego Rady Gminy. 
 

 

Obrady rozpoczęto o godz. 1600 ,  zakończono o godz.1710 . 

Stan osobowy Rady  - 15 radnych  

 

W obradach zgodnie z listą obecności uczestniczyło 14 radnych. 

Radna nieobecna na sesji   Pani Elżbieta Jędrzejewska usprawiedliwiła swoją 

nieobecność. 

 

Spoza Rady Gminy w sesji uczestniczyli: 

1. Pan Edmund Ligman             - Wójt Gminy 

2. Pan Mirosław Karbowski      -  Sekretarz Gminy 

3. Pani Janina Tomaszewska     -  Skarbnik Gminy 
 

 

Ad.  pkt 1 i 2 
 
 

Pan Marian Ligman  – Przewodniczący Rady Gminy otworzył obrady X 
sesji Rady Gminy Rybno, powitał Panie i Panów Radnych oraz zaproszonych 
gości.   Stwierdził, że na stan 15 radnych w obradach bierze udział 14 radnych , 
co stanowi kworum Rady wymagane  do prowadzenia prawomocnych obrad         
i podejmowania prawomocnych uchwał. 

 
 

Ad. pkt 3 
 
Porządek obrad  X sesji Rady Gminy Rybno. 
1. Otwarcie sesji. 
2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 
3. Ustalenie porządku obrad . 
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4. Przyjęcie  protokołu z  IX sesji  Rady Gminy Rybno. 
5.  Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Rybno z analizy oświadczeń  
     majątkowych złożonych przez radnych Rady Gminy Rybno za rok 2006. 
6.  Informacja Wójta Gminy z analizy oświadczeń majątkowych złożonych przez  
     zobowiązane do tego osoby na podstawie art.24h ust.1 ustawy z dnia 
     08 marca 1990 roku o samorządzie gminnym ( Dz. U z 2001roku, Nr 142,  
      poz.1591 z póżn. zm.) za rok 2006. 
7. Podjęcie uchwały  sprawie  zmian w budżecie Gminy Rybno na 2007 rok, 
6. Wolne wnioski i zapytania. 
7. Zamknięcie obrad. 
 
 Pan Marian Ligman – Przewodniczący Rady Gminy  zwrócił się do Pana 
Wójta z pytaniem czy chciałby wnieść zmiany bądź poprawki  do porządku obrad 
jaki radni otrzymali w zawiadomieniach  o zwołaniu sesji. 
Pan Edmund Ligman Wójt Gminy zgłosił wniosek o  wprowadzenie do porządku 
obrad X sesji  projektu uchwały w sprawie zapewnienia publicznego dostępu 
i korzystania z parkingu, placu zabaw, sprzętu wodnego w przypadku uzyskania 
dofinansowana na realizację projektu „ Zagospodarowanie terenu wypoczynku 
publicznego  nad.j.Hartowieckim”. 
Radni uwag ani  dodatkowych  pytań  do wniosku  zgłoszonego przez Pana Wójta 
Gminy  nie zgłosili. 
  W związku z powyższym Przewodniczący Rady Gminy Pan Marian 
Ligman  poddał pod głosowanie  wniosek o wniosek o  wprowadzenie do 
porządku obrad X sesji  projektu uchwały w sprawie zapewnienia publicznego 
dostępu i korzystania z parkingu, placu zabaw, sprzętu wodnego w przypadku 
uzyskania dofinansowana na realizację projektu „ Zagospodarowanie terenu 
wypoczynku publicznego  nad.j.Hartowieckim”. 
 Rada Gminy w głosowaniu jawnym na ustawowy skład Rady 15 radnych  
w sesji bierze udział 14 radnych jednogłośnie 14 głosami  „ za” przyjęła wniosek 
o wprowadzenie  dodatkowego projektu uchwały pod obrad sesji. 
 
Porządek obrad  X sesji  po zmianach:  
1. Otwarcie sesji. 
2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 
3. Ustalenie porządku obrad . 
4. Przyjęcie  protokołu z  IX  sesji  Rady Gminy Rybno. 
5. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Rybno z analizy oświadczeń  
     majątkowych złożonych przez radnych Rady Gminy Rybno za rok 2006. 
6. Informacja Wójta Gminy z analizy oświadczeń majątkowych złożonych przez  
     zobowiązane do tego osoby na podstawie art.24h ust.1 ustawy z dnia 
     08 marca 1990 roku o samorządzie gminnym ( Dz. U z 2001roku, Nr 142,  
      poz.1591 z póżn. zm.) za rok 2006. 
7 . Podjęcie uchwał w następujących sprawach: 
    1) zmian w budżecie Gminy Rybno na 2007 rok, 
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    2) zapewnienia publicznego dostępu i korzystania z parkingu, placu zabaw,  
        sprzętu wodnego w przypadku uzyskania dofinansowana na realizację    
        projektu „ Zagospodarowanie terenu wypoczynku publicznego   
        nad.j.Hartowieckim”.    
6. Wolne wnioski i zapytania. 
7. Zamknięcie obrad. 
 
 
Ad. pkt.  4 
 
  
 Pan Marian Ligman – Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się do radnych 
z pytaniem, czy są uwagi do sporządzonego protokołu z  IX sesji 
Rady Gminy. 
Radni nie zgłosili uwag, ani poprawek do protokołu, Rada Gminy w głosowaniu 
jawnym  na ustawowy skład Rady 15 radnych w obecności 14 radnych , 
jednogłośnie 14 głosami „ za „   przyjęła protokół z IX sesji Rady Gminy. 
 
 
Ad. pkt. 5 
 
 
 Przewodniczący Rady Gminy Pan Marian Ligman  przedstawił Radzie 
Gminy informację z analizy oświadczeń majątkowych złożonych przez radnych 
Rady Gminy Rybno za rok 2006( informacja stanowi załącznik do protokołu). 
Uwag i pytań radni do przedłożonej informacji nie zgłosili. 
 
 
 
Ad. pkt 6 
 
 Pan Mirosław  Karbowski - Sekretarz Gminy w imieniu Pana Wójta Gminy 
przedstawił Radzie Gminy informację z analizy oświadczeń majątkowych 
złożonych przez zobowiązane do tego osoby na podstawie art.24h ust.1 ustawy  
z dnia 08 marca 1990 roku o samorządzie gminnym ( Dz. U z 2001roku, Nr 142,  
poz.1591 z póżn. zm.) za rok 2006. 
Radni nie zgłosili uwag ani pytań do przedłożonej informacji. 
 
 
 
Ad. pkt 7 
 
Rada Gminy przystąpiła do podejmowania uchwał. 
 
1. Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Rybno na 2007 rok. 
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 Pani Janina Tomaszewska – Skarbnik Gminy omówiła proponowane 
zmiany w budżecie Gminy Rybno na 2007 rok. 
Radny Pan Edward Wiśniewski  zapytał, dlaczego są niewykorzystane środki  
na pomoc społeczną  i jest projekt zmniejszenia dochodów i wydatków o kwotę 
363.293 zł. 
Pani  Skarbnik Janina Tomaszewska wyjaśniła, że środki na pomoc społeczną są  
przekazywane w ramach dotacji od Pana Wojewody. środki nie wykorzystane 
muszą zostać zwrócone. 
Pan Wójt Gminy powiedział, że środki na pomoc społeczną mogą być 
wydatkowane w ramach określonych przepisami, kto spełnia kryteria przychodu 
na jednego członka w rodzinie taką pomoc otrzymuje. Dotacje są wyższe   
i w przypadku ich nie wykorzystania muszą być zwrócone. 
Kolejne pytanie radnego Pana Edwarda Wiśniewskiego dotyczyło sprawy 
sporządzania wywiadów środowiskowych , aby mieć  obraz jaka  jest sytuacja  
w danej rodzinie. 
Pan Wójt Gminy  odpowiedział, że  w GOPS są zatrudnieni pracownicy socjalni, 
którzy sporządzają wywiady środowiskowe, docierają do każdego  
potrzebującego, jeżeli osoba się kwalifikuje, pomoc otrzymuje. Są przypadki, że  
o pomoc ubiegają się osoby mające dochody, które nie kwalifikują ich do 
udzielenia im pomocy. 
Radny Pan Andrzej Kornacki  powiedział, że w Dziale 010 Rolnictwo 
i łowiectwo zwiększa się dochody i wydatki na zwrot producentom  rolnym za 
olej opałowy, czy te środki są od Wojewody, po czym dodał ,że pracy  dla Urzędu  
Gminy jest dużo, natomiast  dla rolników nie są to duże pieniądze. 
Pani Skarbnik Gminy wyjaśniła że pismem Pan Wojewoda przyznał  dotacje, 
wprowadzamy je do budżetu gminy, ale te środki na konto jeszcze nie wpłynęły. 
Radny pan Zbigniew Wierzbowski zapytał, czy  dofinansowanie zakupu  stroju 
uczniowskiego  w wysokości 4000 zł  jest przeznaczone  dla wszystkich szkół na 
terenie gminy. 
Pan Wójt Gminy odpowiedział, że dofinansowanie na zakup jednolitych strojów 
uczniowskich  jest przekazywana transzami, jest to ostatnia transza, 
dofinansowanie jest w wysokości 45 zł na jednego ucznia. 
Więcej uwag i pytań do projektu uchwały radni  nie zgłosili, w związku z czym 
Przewodniczący Rady Gminy zamknął dyskusję i zarządził głosowanie nad 
projektem uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Rybno na 2007 rok. 
Rada Gminy w głosowaniu jawnym na ustawowy skład  Rady 15 radnych  
w  sesji brało udział 14   radnych ,  jednogłośnie 14 głosami  „ za” podjęła 
uchwałę w sprawie zmian w budżecie Gminy Rybno na 2007 rok  ( uchwała 
stanowi załącznik do protokołu). 
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2. Projekt uchwały  w sprawie zapewnienia publicznego dostępu i korzystania  
    z parkingu, placu zabaw, sprzętu wodnego w przypadku uzyskania  
    dofinansowana na realizację   projektu „ Zagospodarowanie terenu 
    wypoczynku publicznego  nad.j.Hartowieckim”.    
 
  W związku z brakiem  pytań i uwag ze strony radnych do projektu uchwały 
Przewodniczący Rady Gminy zamknął dyskusję i zarządził głosowanie nad 
projektem uchwały w sprawie zapewnienia publicznego dostępu i korzystania  
z parkingu, placu zabaw, sprzętu wodnego w przypadku uzyskania 
dofinansowana na realizację   projektu „ Zagospodarowanie terenu wypoczynku 
publicznego  nad.j.Hartowieckim”.    
 

  Rada Gminy w głosowaniu jawnym na ustawowy skład  Rady  
15 radnych w sesji  brało udział 14 radnych ,  jednogłośnie 14 głosami  „ za” 
podjęła uchwałę w sprawie zapewnienia publicznego dostępu i korzystania  
z parkingu, placu zabaw, sprzętu wodnego w przypadku uzyskania 
dofinansowana na realizację   projektu „ Zagospodarowanie terenu 
wypoczynku publicznego  nad.j.Hartowieckim”  ( uchwała stanowi załącznik 
do protokołu). 
 
 
Ad. pkt. 8 
 
 
Wolne wnioski i zapytania 
 
Radny Pan Jan Fafiński zgłosił wniosek o usunięcie  dwóch drzew lub obcięcie  
konarów , które są nachylone na blok Nr 59 i  szczególnie w czasie  silnego 
wiatru  stwarzają duże  zagrożenie dla  mieszkańców tego bloku. 
Radny Pan Edward Wiśniewski  ponowił prośbę o ustawienie 3 znaków  uwaga 
na drogę z pierwszeństwem  przejazdu, chodzi o ul Zajeziorną dojazd z 3 ulic,  
z tym, że przy wyjeździe z ul 1 Maja jest znak , ale jest mały i mało widoczny. 
Radny Pan Zbigniew Wierzbowski poruszył sprawę  przebudowy mostu 
(wiaduktu) we wsi Hartowiec . 
Pan Wójt Gminy odpowiedział, że sprawa nachylonych drzew została zgłoszona 
do Zarządu  Dróg  Powiatowych , gdyż są one przy drodze powiatowej, nie 
wiadomo jest też na czyich gruntach te drzewa rosną. 
Odnośnie przebudowy mostu w Hartowcu Pan Wójt Gminy wyjaśnił, że Zarząd 
Dróg Wojewódzkich w ramach środków unijnych chciałby przebudować  most   
w Hartowcu, koszt  wahałby  się w granicach 8-10 mln zł. Następnie przedstawił 
opcje jakie mogą być brane pod uwagę przy przebudowie mostu, albo przez wieś, 
ale zachodzi potrzeba rozbiórki remizy OSP lub  ominąć wieś, i   puścić drogę za 
leśniczówką, ale jest tam wąski teren jak na drogę wojewódzką , jaka zostanie 
podjęta decyzja  przez Zarząd Dróg na dzień dzisiejszy nie wie. 
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Radny Pan Andrzej Kornacki  szerzej omówił brane pod uwagę opcje, temat był 
omawiany na zebraniu wiejskim w Hartowcu, dodał, że tak jak przedstawiał Pan 
Wójt są dwie opcje , pierwsza  droga  przebiegać będzie przez środek wsi, ale 
trzeba będzie  rozebrać remizę, przez co poszerzy się plac, a remizę wybudować 
w innym miejscu. 
II opcja przebieg drogi wojewódzkiej przed leśniczówką za wsią, a obecny 
wiadukt byłby rozebrany, mieszkańcy nie są przychylni tej opcji gdyż  musieli by 
objeżdżać wieś by dojechać do swojej posesji. 
Najlepszym rozwiązaniem byłoby, gdyby wiadukt pozostał, ale należałoby 
obniżyć tonaż do 8 ton, a drogę poprowadzić przy leśniczówce. 
Pan Wójt Gminy poinformował radnych  o organizowanym w dniu 11 listopada 
po raz kolejny biegu niepodległości w Rybnie, wyjazdu w dniu jutrzejszym po 
samochód dla OSP w Koszelewach z okazji  85 - lecia powstania jednostki. 
17 listopada  o godz.1300odbędzie się uroczystość poświęcenia samochodu. 
 W związku z obwieszczeniem Ministra Finansów w sprawie górnych  
granic stawek kwotowych podatków i opłat lokalnych  w 2008 roku ustalono  
termin sesji  Rady Gminy na dzień 13 listopada 2007 roku o godz.1615 , której 
tematem będzie podjęcie uchwał w sprawie podatków i opłat na terenie Gminy 
Rybno. 
Przewodniczący  Rady Gminy podziękował  radnym za przekazanie części diety 
miesięcznej  jako pomoc finansową dla  powiatu bartoszyckiego dla 
poszkodowanych , zebrane zboże zostanie wkrótce  również przekazane 
poszkodowanym  rolnikom. 
 
 
Ad. pkt. 9 
 
 
 Po wyczerpaniu porządku obrad  sesji  Przewodniczący Rady Gminy 
 Pan  Marian Ligman   podziękował wszystkim uczestnikom sesji za udział  
i zamknął obrady  X sesji Rady Gminy Rybno. 
 
 
 
 
 
 
 
Protokołowała                      Przewodniczący Rady Gminy  
 
Janina Czubkowska            Marian Ligman 
 
 
 
 


